
 

 

 

 

Αθήνα, 23 Ιουλίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους  Υπουργούς   

 Εσωτερικών  

 Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  

 

Θέμα : «Ανάγκη συντήρησης των ποτιστρών για την κτηνοτροφία σε περιοχές του 

Νομού Χαλκιδικής»  

 

 Ο Νομός Χαλκιδικής διατηρεί σημαντικό ζωικό κεφάλαιο, με την ποιοτική κτηνοτροφία 

να αποτελεί στρατηγικό πλεονέκτημα για την πρωτογενή οικονομία της περιοχής. Στην Χαλ-

κιδική πολλοί κτηνοτρόφοι ασκούν εκτατική κτηνοτροφία, ενώ στην περιοχή εκτρέφονται πα-

ραδοσιακές φυλές αμνοεριφίων και βοοειδών. Εντούτοις, η κτηνοτροφία της Χαλκιδικής 

πλήττεται από σοβαρές διαρθρωτικές παραλήψεις και διαχειριστικές αστοχίες. Εκτός από 

τα ζητήματα της αδειοδότησης των σταβλικών εγκαταστάσεων και της κατάρτισης οριστικών 

διαχειριστικών σχεδίων βόσκησης, σοβαρό πρόβλημα αποτελεί και η εγκατάλειψη των ση-

μείων πρόσβασης των κοπαδιών σε νερό. Οι ποτίστρες κι οι υδρομαστεύσεις που παλαιό-

τερα χρησιμοποιούνταν από τους κτηνοτρόφους σήμερα έχουν εγκαταλειφθεί, καθώς η αυ-

τοδιοίκηση στις περισσότερες περιοχές του Νομού δεν είχε τους πόρους για να τις εκσυγ-

χρονίσει. Παρόλο που σε άλλες περιοχές της Ελλάδας, οι ποτίστρες για την κτηνοτροφία, 

όχι απλώς έχουν συντηρηθεί και λειτουργούν, αλλά έχουν συνδεθεί και με εφαρμογές “έξυ-

πνης” διαχείρισης των υδάτων, στη Χαλκιδική η αναβάθμιση των συγκεκριμένων υποδομών 

έχει καθυστερήσει σημαντικά.  

 

Επειδή, οι δήμοι της Χαλκιδικής θα πρέπει να στηριχτούν για να αναβαθμίσουν τις ποτί-

στρες για την κάλυψη των αναγκών της εκτατικής κτηνοτροφίας.  
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Επειδή, η διαχείριση των υποδομών της κτηνοτροφίας αποτελεί κρίσιμο παράγοντα για την 

αειφορία της Χαλκιδικής.  

 

 

 

Ερωτώνται οι κ.κ.  Υπουργοί:  

 

Υπάρχει σχέδιο στήριξης της τοπικής αυτοδιοίκησης για την αναβάθμιση των ποτι-

στρών κτηνοτροφίας στο Νομό Χαλκιδικής;  

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής  

Μάλαμα Κυριακή 




